
 

 
 

Aiara Batuzen -Herrien alde lan egiten - 2023ko maiatzeko hauteskundeen ondoren udal 

kudeaketa aldatzearen aldeko apustua egin genuen. Ordura arte, dinamika batzuk ez 

genituen gustuko, eta ulertu genuen bozketa haietan Aiarako herritar gehienak ados 

zeudela horrekin, Aiara Batuz eta EH Bilduren batura handiagoa baitzen EAJ-PNVrena 

baino, ordura arte gehiengo osoarekin gobernatzen egon baitzen. 

 

Hori dela eta, nahiz eta bigarren indar bozkatuena Aiara Batuz izan, alkatetza izendatu 

zuten egunean aldaketaren alde egin genuen. Aurretik akordiorik lortu gabe, EH Bilduri 

botoa emateko aukera zegoen, udal kudeaketa berri bat bultzatzeko. 

 

Elkarrekin lan egiten saiatu gara; izan ere, gobernu akordiorik gabe ere, EH Bilduk hiru 

batzordeburu eskaini zizkigun. Legegintzaldiaren hasiera ez zen erraza izan; izan ere, 

gobernatzeko akordiorik ez izateaz gain, udalean langile-aldaketa asko izan ziren eta kosta 

egin da finkatzea. Aldaketa posible izango zela pentsatzen jarraitzen dugu, baina talde 

bakoitzaren lan egiteko moduak desberdinak dira, eta lan-antolaketa eta erritmoak 

berdinak ez direnean, frustrazioa handia da. 

 

Aiara Batuzek ordezkaritza izaten jarraituko du udalean, eta Aiararen alde eta Aiararako 

lanean jarraituko du, 2011tik egiten duen bezala. Beti bezala, udalean aurkezten diren 

ideiak aztertuko ditu eta Aiarari eta bere jendeari zer dakarkien baloratuz bozkatuko du, 

edozein alderdi politiko buru dela ere. 

 

Gaur dira gure azken batzordeak lehendakaritzan, eta aste honetan aurkeztuko dugu 

dagokion dimisioa, azaldutako arrazoiengatik. Beraz, agur esango diegu berdintasunari, 

immigrazioari eta adinekoei buruzko informazio-batzorde iraunkorreko lehendakaritzei, 

hirigintzari eta obra eta zerbitzuei buruzko informazio-batzorde iraunkorrari eta lehen 

sektoreko, sustapen ekonomikoko eta enpleguko informazio-batzorde iraunkorrari. 

 

Aiaran, 2025ko apirilaren 8an. 

 

 


